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Angående tilbakemelding om behov for søknad om dispensasjon i forbindelse med innsøkt tiltak på 
garasje med takoppløft. 

Da garasjen i sin tid ble oppført var vi i kontakt med daværende kommuneantikvar Lars Tveit for 
veiledning og utforming av garasjen. Gjennom samtaler med Tveit ble det tidlig klart at garasjen måtte 
tilpasses eksisterende bebyggelse i best mulig grad. Et av forslagene fra vår side var ta koppløft som 
samsvarte med andre bygninger i området. Kommuneantikvaren mente at dette ville være en god 
tilpassing til miljøet i området. 

Vi er innforstått med at gjeldene kommuneplan ikke åpner for ta koppløft på nye garasjer. Søkt tiltak 
er ikke et nybygg, men en eksisterende garasje med godkjent takoppløft. 

Når det nå søkes om takoppløft på takflaten på motsatt side {sørsiden) mener vi at dette er i tråd med 
de føringene som gjaldt når vi bygde garasjen. Søkt takoppleft vil ikke endre på garasjens karakter, og 
det vil gli naturlig inn i det eksisterende bygningsmiljøet i området. 

Håper dispensasjon kan gis på dette grunnlag. 


